



الجمعية العامة الـ145 للاتحاد البرلماني الدولي

كيغالي، رواندا



Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

11-15 تشرين الأول/أكتوبر 2022

FEM/34/7-Inf.1

8 تشرين الأول/أكتوبر 2022

منتدى النساء البرلمانيات

البند 7

انتخابات مكتب النساء البرلمانيات

ان منتدى النساء البرلمانيات مدعو لملء الشواغر في مكتب النساء البرلمانيات:

- ممثلة إقليمية من مجموعة +12 (تنتهي ولايتها في نيسان/أبريل 2023)، إثر استقالة السيدة ل. وول (نيوزيلاندا)؛
- ممثلة إقليمية من المجموعة الإفريقية (تنتهي ولايتها في نيسان/أبريل 2023)، لتحل محل السيدة س. كيهيكا (كينيا) التي لم تعد عضواً في البرلمان.

ستجرى الانتخابات على أساس الترشيحات الواردة من المجموعات الجيوسياسية لمجموعة +12 والمجموعة الإفريقية والتي يجب تقديمها بموعد أقصاه الساعة 12 ظهراً، يوم الاثنين 10 تشرين الأول/أكتوبر إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني التالي: postbox@ipu.org.





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

145th IPU Assembly

Kigali, Rwanda
11-15 October 2022



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

Forum of Women Parliamentarians
Item 7

FEM/34/7-Inf.1
8 October 2022

Elections to the Bureau of Women Parliamentarians

The Forum of Women Parliamentarians is called upon to fill the vacant seats on the Bureau of Women Parliamentarians of:

- one regional representative for the Twelve Plus Group (end of term: April 2023), following the resignation of Ms. L. Wall (New Zealand);
- one regional representative for the African Group (end of term: April 2023) to replace Ms. S. Kihika (Kenya) who is no longer a member of parliament.

Elections will be held on the basis of candidatures received from the respective Geopolitical Groups of Twelve Plus and Africa which should be submitted **by 12 noon on Monday, 10 October** to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

E

#IPU145